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Setting Day of Week & Time of Day 
1. Power the heater back off and back on. 
2. Press and release the "M" button until the faceplate displays "CLOC". Use the up and/or down arrows 

to set time of day. Time is displayed on a 12-hour clock with a flashing light to indicate a.m./p.m. hours. 
NOTE:  The Steffes time clock module DOES NOT recognize daylight savings time 

(2100/3100/4100/5100 Series Only). 

3. Press and release the "M" button until the faceplate displays "dAY".  Use the up and/or down arrow to 
move to the correct day of the week. 

4. Press and release the "M" button to return to normal operation. 
NOTE:  The clock’s built-in power back-up is approximately 3 days; thus, it is not recommended to 

turn off the main power supply (breaker) feeding the heater. Doing so may cause the heater 
to lose its time and day settings. Refer to your Owner’s Manual for directions to alternative 
methods in turning the heater off. 

Serenity Only: 
• Also set month and year. 
• May be programmed to recognize Daylight Savings Time. 
• The clock’s built-in power back-up is approximately 90 days. 

Réglage du jour de la semaine et de l’heure du jour 
1. Mettre l’appareil hors tension, puis le remettre sous tension. 
2. Appuyer sur et relâcher le bouton « M » jusqu’à ce que l’écran avant indique « CLOC ». Utiliser les 

flèches vers le haut et le bas pour régler l’heure. L’heure s’affiche sur une base de 12 h avec une 
lumière clignotante indiquant AM ou PM. 
NOTE : Le module d’horloge interne Steffes NE RECONNAIT PAS l’heure avancée. 

3. Appuyer sur et relâcher le bouton « M » jusqu’à ce que l’écran avant indique « dAY ». Utiliser les 
flèches vers le haut et le bas pour régler le jour de la semaine. 

4. Appuyer sur et relâcher le bouton « M » pour retourner au mode de fonctionnement normal. 
NOTE : L’alimentation interne de secours de l’horloge peut fonctionner pendant environ 3 jours. 

Par conséquent, il n’est pas recommandé de désactiver l’alimentation principale de 
l’appareil de chauffage (disjoncteur), car les réglages de l’horloge pourraient être perdus. 
Consulter le manuel du propriétaire pour connaître d’autres manières de mettre l’appareil 
hors tension. 

Modèle Serenity seulement : 
• Définissez également le mois et l'année. 
• Peut être programmé pour reconnaître l'heure normale/avancée. 
• L’horloge interne maintiendra les paramètres de réglage environ 90 jours en cas de panne. 


